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Rada Gminy Turawa 

Radni Sesja 

Protokół VII/2024 

VII Sesja Rady Gminy Turawa w dniu 25 października 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 25 października 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:38 dnia 25 

października 2024. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Michał Bochański 

2. Aneta Buczek 

3. Iwona Duda 

4. Jerzy Farys 

5. Daniel Jonczyk 

6. Sebastian Klotka 

7. Mariola Kornek-Gancarek 

8. Marianna Labisz 

9. Mariusz Lasak 

10. Bernard Loch 

11. Sebastian Moczko 

12. Benedykt Śliwa 

13. Kamil Świtała 

14. Rafał Twardawski 

15. Krystyna Wieczorek 

  

z  Urzędu Gminy: Pan D. Pikos- Wójt Gminy, Katarzyna Szypot– Skarbnik Gminy, Anna Grodek 

– Sekretarz Gminy, Mecenas- obsługa prawna UG Paweł Płaza, A. Kansy – Grzesik – Kierownik 

Referatu Budownictwa, D. Jantos – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, M. Biskup 

pracownik ds. zarządzania kryzysowego o obrony cywilnej, wojskowość, obronność OSP 
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W sesji uczestniczył Pan Marcin Rosegnal - urbanista, autor projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Zawada  

 

1. Sprawy regulaminowe. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła VII sesję Rady Gminy Turawa, która odbyła się  

w  Urzędzie Gminy w Turawie.  

 a) stwierdzenie qourum, 

Obecność na sesji potwierdziło 13 radnych. 

2 radnych nieobecnych usprawiedliwionych: 

- Michał Bochański, 

- Jerzy Farys 

 b) przedstawienie porządku obrad, 

 Radni otrzymali porządek obrad na e-seji. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad. Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil 

Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 
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 c) głosowanie nad poprawkami z protokołu z ostatniej sesji. 

Radni nie wnosili uwag do protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja o realizacji wniosków radnych. 

 Radni otrzymali odpowiedzi na wnioski w formie pisemnej. 

Przewodnicząca rady odczytała odpowiedź na wniosek w sprawie funkcjonowania urzędu 

pocztowego w Turawie.  

3. Powołanie Komisji Wnioskowej. 

 - radny S. Klotka 

- radny S. Moczko 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Wnioskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, 

Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil Świtała, Rafał 

Twardawski, Krystyna Wieczorek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Klotka 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 
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4. Sprawozdanie Wójta z działalności spółek, których udziały ma gmina oraz z przynależności do 

związków i stowarzyszeń, w których zasiadają przedstawiciele Gminy. 

Radni otrzymali informację w formie pisemnej i umieszczona została na e-sesji.  

Ponadto sprawozdanie omówiła Sekretarz Gminy. Z przedstawionej informacji wynikało, że 

Gmina Turawa ma udziały w  następujących spółkach: 

- WiK Turawa 

- Bank Spółdzielczy w Łubnianach 

- MÓJ Spółka Akcyjna, Osowiec. 

Gmina Turawa przynależy do Stowarzyszeń: 

- Lokalna Grupa Działania „Kraina Dinozaurów” 

- Rybacka Lokalna Grupa Działania „Opolszczyzna”, 

- Opolska Regionalna Organizacja Turystyczna. 

- Aglomeracja Opolska. 

5. Działalność LZS i OSP na terenie Gminy Turawa. 

Działalność OSP na terenie gminy Turawa omówił pracownik urzędu Pan M. Biskup. W swojej 

wypowiedzi odniósł się do funkcjonowania każdej jednostki OSP z terenu gminy i zakresu 

wykonywanych prac. Omówił finansowanie jednostek z podziałem na działalność kwotę 

205 000,00 zł oraz utrzymanie obiektów 185 000,00 zł. Łączny budżet w 2024 r. wyniósł 

390 000,00 zł. W swojej wypowiedzi poinformował, że na kolejnej sesji zostanie przedstawiony 

projekt uchwały w sprawie wypłaty ekwiwalentu.  

Ponadto nawiązał do wypłaconego ekwiwalentu za działalność strażaków oraz interwencję na 

skutki powodziowe w III kwartale 2024 r. informując, że środki zostaną zwrócone przez 

Wojewodę Opolskiego. Podsumowując podziękował mieszkańcom oraz strażakom za 

zaangażowanie i współpracę przy zbiorze darów dla powodzian.  
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Działalność LZS za 2023 rok przedstawiła Skarbnik Gminy. Na zadania z zakresu sportu w 2023 

r. zostało przekazane 200 000,00 zł. Szczegółowo omówiono wydatkowanie środków 

finansowych zgodnie ze złożonym sprawozdaniem. Ponadto dotacja otrzymana przez 

stowarzyszanie na utrzymanie obiektów sportowych to 117 000,00 zł.  

Dodatkowo omówione zostały kwoty dotacji przekazane dla stowarzyszenia w 2024 roku oraz 

realizacja inwestycji w obiektach sportowych.  

Podsumowując Wójt Gminy zabrał głos, dziękując strażakom za okazaną pomoc dla powodzian  

i transport darów zebranych przez mieszkańców gminy Turawa.  

Ponadto odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi pracownika urzędu informując, że kwota 

ekwiwalentu będzie analizowana przy pracach dot. ustalenia budżetu na 2025 rok.  

6. Podjęcie uchwał. 

Przewodnicząca rady poinformowała, iż w związku z nieobecnością Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Michała Bochańskiego zastępstwo na dzisiejszej sesji będzie pełnił członek 

komisji radny Pan Mariusz Lasak.  

 a) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres dziesięciu 

lat, 

 Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu OŚ D. Jantos. 

Stałe Komisje Rady Gminy pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do treści uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres dziesięciu lat, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil 

Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 

  

 b) Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2024r., - Autopoprawka 

Przewodnicząca rady poinformowała o wpływie autopoprawki do biura rady.  

Projekt uchwały autopoprawki przedstawiła Skarbnik Gminy Turawa 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – głosowanie indywidualne 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – głosowanie indywidualne.  

Ponadto Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Rolnictwa w związku z nie omawianiem na 

komisji autopoprawki zwrócił się o dokładne przedstawienie w/w projektu uchwały.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy informując jakich zmian dotyczyła autopoprawka m.in. 

modernizacja oświetlenia wokół jeziora Średniego oraz w okolicy Turawa Park. 

Przewodnicząca rady zadała pytanie odnośnie aktualizacji programu aglomeracja ujętego w 

budżecie. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik D. Jantos informując, że w ramach wspólnej gospodarki 

ściekowej z gminą Łubniany wymagana jest aktualizacja obszaru zgodnie ze zmianą przepisów.  

Radni nie wnosili uwag do treści uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie na 2024r., - AUTOPOPRAWKA 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil 

Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 

  

 c) Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. - AUTOPOPRAWKA 

Przewodnicząca rady poinformowała o wpływie autopoprawki do biura rady.  

Projekt uchwały autopoprawki przedstawiła Skarbnik Gminy Turawa 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – głosowanie indywidualne 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – głosowanie indywidualne.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej - AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Uwagi Nr 2 Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-

Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 
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NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 

  

 d) Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru wsi Zawada - uchwała wprowadzona na 7 dni przed sesją, - AUTOPOPRAWKA 

Przewodnicząca rady poinformowała o wpływie autopoprawki do biura rady.  

Autopoprawkę szczegółowo omówiła Kierownik Referatu Budownictwa A. Kansy – Grzesik. 

Przewodnicząca rady oddała głos Panu Marcinowi Rosegnal - urbanista, autor projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Zawada. 

W swojej wypowiedzi omówił powód zmiany planu oraz głównym założeniem było aktualizacja 

do obecnej polityki przestrzennej. Zmiana dot. m.in. węzła komunikacyjnego tego obszaru oraz 

włączenia do drogi krajowej. Poinformował również, że została zachowana wszelka procedura 

opiniowania i uzgodnień. Plan został poddany konsultacjom społecznym, w związku z czym 

wpłynęły 3 uwagi i zostały nieuwzględnione. Następnie zostały omówione uwagi, głównie 

dotyczyły uwarunkowań oraz układu komunikacyjnego.  

Radny S. Klotka zadał pytanie w sprawie obszaru ujęto w projekcie uchwały. Czy uległ zmianie 

w stosunku do obowiązującego planu nawiązując do zabudowań.  

Odpowiedzi udzielił urbanista informując, że w dużej mierze pokrywa się z obowiązującym 

planem.  

Radny S. Klotka odniósł się do uwagi nr 2 w sprawie węzła komunikacyjnego.  

Odpowiedzi udzielił urbanista. 

Radny S. Moczko nawiązał do wyłączenia w palnie jednej drogi czy jest pewność pozyskania 

inwestora. 

Wójt zabrał głos informując, że nigdy nie ma pewności z pozyskaniem inwestora ale rozmowy są 

w toku. 

Przewodnicząca po ponownym omówieniu przez urbanistę uwag przeprowadziła głosowanie w 

sprawie nieuwzględnienia uwag.  

Głosowano w sprawie: 
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Uwagi nr 1 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil Świtała, Rafał 

Twardawski, Krystyna Wieczorek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marianna Labisz 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 

 

Głosowano w sprawie: 

Uwagi nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil 

Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 

  

Głosowano w sprawie: 

Uwagi Nr 3 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil 

Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 

Kierownik Referatu Budownictwa odczytała podstawę prawną uchwały.  

Komisja Oświaty, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – głosowanie indywidualne 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – głosowanie indywidualne 

Następnie po przedstawieniu stanowisk stałych komisji Przewodnicząca rady przeprowadziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Zawada - 

uchwała wprowadzona na 7 dni przed sesją AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil 

Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 
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Przewodnicząca rady ogłosiła 15 minutową przerwę.  

Po przerwie przystąpiono do dalszych obrad.  

7. Analiza oświadczeń majątkowych. 

Analizy oświadczeń majątkowych dokonał: 

- Wójt Gminy  Turawa, 

- Przewodnicząca  Rady Gminy, 

- Wojewoda Opolski, 

- Urząd Skarbowy w Opolu. 

Radni mieli możliwość zapoznania się z dokonaną  analizą oświadczeń majątkowych , ponieważ 

materiały   umieszczone  zostały  na e- sesji.  

Ponadto radni  otrzymali informację  w formie pisemnej. 

Do przedstawionych informacji radni nie wnosili uwag. 

8. Informacja o Zarządzeniach Wójta w sprawie zmiany budżetu gminy. 

 Informacje przedstawiła Skarbnik Gminy- radni nie wnosili uwag. 

 

9. Przedstawienie pism, jakie wpłynęły między sesjami. 

 Radni mieli możliwość zapoznania się z  pismami, jakie wpłynęły do biura Rady Gminy, 

ponieważ zostały umieszczone na e-sesji: 

- pismo Zarządu TSKN w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie na 2025 r. na działalność 

kulturalną i sportową, 

- wezwanie OUW w Opolu w sprawie przekazania dokumentacji do uchwały nr VI/45/2024  

z dnia 4 października 2024 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na obszarze Gminy Turawa, 
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- pismo Sołtys wsi Węgry w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie na 2025 r., 

- OUW w Opolu wszczęcie postępowania nadzorczego w sprawie przekazania dokumentacji do 

uchwały nr VI/45/2024 z dnia 4 października 2024 r. w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na obszarze Gminy Turawa, 

- pismo Wójta z prośbą o wyznaczenie dwóch przedstawicieli Rady Gminy do zespołu ds. 

wyboru członków Młodzieżowej Rady Gminy. 

10. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

 Wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Partnerstwa z dnia 21.10.2024 r. w sprawie: 

- wnioskuje o zabezpieczenie środków w budżecie gminy na 2025 rok w wysokości 20 000,00 zł 

na działalność kulturalną i sportową Towarzystwa Społeczno Kulturalnego Niemców na Śląsku 

Opolskim.  

Wniosek Radnego B. Śliwa w sprawie: 

- zwrócenia się do firmy Tauron z zapytaniem o możliwość przeniesienia w inne miejsce 

bocianiego gniazda na skrzyżowaniu ulic Starowiejskiej i Opolskiej, 

- przystąpienia do uporządkowania terenu przyległego do stawu, tzw. „Bociny”, 

- rozpatrzenia możliwości zamontowania dodatkowego punktu świetlnego na końcu ul. Dębowej, 

przy posesji nr 12, działka nr 714/73. 

Wniosek Radnego K. Świtała w sprawie: 

- nadsypania obu poboczy na ulicy Kościelnej w Zakrzowie Turawskim od kościoła, aż do stawu, 

- oświetlenia ulicy Jodłowej w Zakrzowie Turawskim. 

Wniosek Radnej M. Labisz w sprawie: 
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- zabezpieczenia środków w budżecie gminy na 2025 r. na działalność kulturalną i sportową 

Towarzystwa Społeczno Kulturalnego Niemców na Śląsku Opolskim. 

Wniosek Radnego B. Loch w sprawie: 

- przyłącza światłowodowego w miejscowości Trzęsina. 

Wniosek Komisji Ładu, Porządku i Rolnictwa z dnia 17.10.2024 r. w sprawie: 

- wystąpienia przez Gminę Turawa do Powiatu Opolskiego z wnioskiem o podjęcie działań 

mających na celu uporządkowanie placu przy ulicy 1 Maja w Kotorzu Małym, będącego 

własnością Powiatu Opolskiego, wykorzystywanego przez Zarząd Dróg Powiatowych, 

- instalacji oznakowania pionowego „zakaz parkowania” przy zielonym skwerze przy ulicy 

Zielonej w Kotorzu Małym, 

- zadbania o uporządkowanie i zabezpieczenie placu przy ośrodku zdrowia w Osowcu, 

- instalacji oznakowania pionowego w postaci znaków „ograniczenie prędkości” (do 40 km/h) na 

ulicy Kolanowskiej w Zawadzie na odcinku od skrzyżowania ulicy Kolanowskiej z ulicą Polną 

do skrzyżowania ulicy Kolanowskiej z ulicą Bocianową (tj. do przecięcia ulicy Kolanowskiej z 

ulicą Bocianową w kierunku dalszej części ulicy Kolanowskiej – nr posesji: 20, 9c, 11, 15, 22a 

oraz na odcinku od skrzyżowania z ulicą Polną w kierunku szkoły podstawowej, 

- dokonania przed sezonem zimowym prac w ramach bieżącego utrzymania dróg polegających na 

wyrównaniu nawierzchni gminnych dróg gruntowych zlokalizowanych w Zawadzie tj. m. in. na 

ulicach Bocianowej (odcinek do posesji nr 31, odcinek od posesji nr 11 w kierunku posesji nr 

9b), Kolanowskiej (odcinek pomiędzy posesjami 22a, a 22), Brzozowej, Średniej (na odcinku 

gminnym od skrzyżowania z ulicą Kępską do posesji nr 9), Turawskiej (odcinek pomiędzy 

posesjami 2 a 12 w kierunku posesji 12A i dalej w kierunku posesji 14a). 

Wniosek Radnej A. Buczek w sprawie: 
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- prośby o wykonanie dokumentacji projektowej, aby móc tym samym oszacować kwotę 

kosztorysu inwestorskiego potencjalnego przedsięwzięcia (dotyczy wykonania nawierzchni 

asfaltowej ulicy Dworskiej, 

- prośby o wskazanie właścicieli przepustów pod zjazdami na prywatne posesje. Które z tych 

przepustów należy wyczyścić przed przystąpieniem do konserwacji rowów (wzdłuż ulicy 

Dobrodzieńskiej), 

- prośby o wskazanie terminu realizacji naprawy dachu OSP Ligota Turawska. 

Wniosek Radnego R. Twardawski w sprawie: 

- prośby o ujęcie w przyszłorocznym planie dróg asfaltowania odnogi ul. Leśnej ok. 70 m oraz 

odnogi ul. Stawowej ok. 60 m, 

- zwiększenia budżetu w 2025 r. na działalność jednostek OSP na terenie gminy Turawa. 

11. Odpowiedzi na złożone wnioski i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na wnioski radni otrzymają w formie  pisemnej. 

 

12. Przedstawienie protokołu Komisji Wnioskowej. 

 Komisja Wnioskowa przedstawiła zarejestrowane wnioski. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu Komisji Wnioskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil 

Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (2) 

Michał Bochański, Jerzy Farys 

  

13. Zakończenie obrad i zamknięcie sesji Rady Gminy Turawa. 

 Po wyczerpaniu porządku  obrad Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Duda zamknęła VII sesje 

Rady Gminy Turawa. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Turawa 

  

Przygotował: Wioletta Biernot 


